

SATINO BY WEPA TOILETTENSITZREINIGER

Toilettensitzreiniger zur Schaumapplikation mittels Spendersystem

Anwendungsbereich

Der Toilettensitzreiniger dient der hygienischen und gründlichen Reinigung von sensiblen Kontaktstellen in WC-Kabinen und in Waschräumen wie z.B. auf WC-Sitzen, Spüldrückern und Türklinken.

Produktbeschreibung

Gebrauchsfertiges, alkohol- und tensidhaltiges Reinigungsmittel zur Schaumapplikation mittels Spendersystem ohne Konservierungsstoffe. Dieses Produkt ist dermatologisch mit „sehr gut“ getestet und ist EU Ecolabel zertifiziert. Durch den niedrigen Alkoholgehalt ist eine Lagerung außerhalb von Gefahrstofflagern auch in großen Mengen möglich.

Anwendungshinweise

Der Reiniger wird mittels Spendersystem als Mousseballchen auf Toilettenpapier ausgebracht und direkt auf der zu reinigenden Oberfläche mechanisch verrieben.

Inhaltsstoffe

Enthält unter 5% anionische Tenside

Physikalisch-chemische Daten

Aussehen rote Flüssigkeit
Dichte ca. 0,97 g/cm³
pH-Wert 8,5

Besondere Hinweise

Flüssigkeit und Dampf entzündbar. Ist ärztlicher Rat erforderlich, Verpackung oder Kennzeichnungsetikett bereithalten. Darf nicht in die Hände von Kindern gelangen. Von Hitze, heißen Oberflächen, Funken, offenen Flammen und anderen Zündquellen fernhalten. Nicht rauchen. An einem gut belüfteten Ort aufbewahren. Kühl halten. Entsorgung des Inhalts/des Behälters gemäß den örtlichen/regionalen/nationalen/internationalen Vorschriften.

Nach dem Öffnen innerhalb von 12 Monaten verbrauchen.

Lagerung & Entsorgungshinweise

Satino by WEPA Toilettensitzreiniger in der Originalverpackung nicht über 25 °C lagern. Kühl, trocken und vor direkter Sonneneinstrahlung geschützt lagern. Die Haltbarkeit beträgt 3 Jahre ab Herstellung.

Verpackung nur vollständig restentleert der Wertstoffsammlung zuführen.

Bestellinformationen

Art. Nr.	Codierung	Beschreibung	Ausführung
333374	SF 2	Satino by WEPA Toilettensitzreiniger	6x 500ml
331530	SF 2	Clean&Care Spender Sensor	Mini
331540	SF 2	Clean&Care Spender Manuell	Mini

SATINO BY WEPA TOILETTENSITZREINIGER

Toilettensitzreiniger zur Schaumapplikation mittels Spendersystem

Vertreiber:

WEPA Professional GmbH

Rönkhauser Straße 26
59757 Arnsberg
www.satino-by-wepa.eu
satino@wepa.eu

Hersteller:

PRISMAN GmbH

Otto-Hahn-Ring 6-18
D-64653 Lorsch

SATINO BY WEPA TOILET SEAT CLEANER

Toilet seat cleaner for foam application using a dispenser system

Scope of application

The toilet seat cleaner is used for the hygienic and thorough cleaning of sensitive contact points in toilet cubicles and washrooms such as toilet seats, flush handles and door handles.

Product description

Ready-to-use cleaning agent containing alcohol and surfactants for foam application using a dispenser system without preservatives. This product is dermatologically tested with "very good" and is EU Ecolabel certified. Due to the low alcohol content, storage outside of hazardous substance warehouses is also possible in large quantities.

Instructions for use

The cleaner is dispensed as mousse balls onto toilet paper using a dispenser system and mechanically rubbed directly onto the surface to be cleaned.

Composition

Contains less than 5% anionic surfactants

Physico-chemical data

Appearance	red liquid
Density	0.97 g/cm ³
pH-value	8.5

Special notes

Flammable liquid and vapor. If medical advice is required, have packaging or identification label available. Keep out of reach of children. Keep away from heat, hot surfaces, sparks, open flames and other sources of ignition. Do not smoke. Keep in a well-ventilated place. Keep cool. Dispose of contents/container in accordance with local/regional/national/international regulations. After opening, use within 12 months.

Storage & disposal instructions

Do not store Satino by WEPA foam soap free above 25 °C in the original packaging. Store in a cool, dry place away from direct sunlight. The shelf life is 3 years from production.

Completely emptied packaging can be recycled (collection point).

Ordering information

Item Nr.	Coding	Description	Model
333374	SF 2	Satino by WEPA Toilet Seat Cleaner	6x 500ml
331530	SF 2	Clean&Care Dispenser Sensor	Mini
331540	SF 2	Clean&Care Dispenser Manual	Mini



Easy. Clean. Professional.

SATINO BY WEPA TOILET SEAT CLEANER

Toilet seat cleaner for foam application using a dispenser system

Distributor:

WEPA Professional GmbH

Rönkhauser Straße 26
59757 Arnsberg
www.satino-by-wepa.eu
satino@wepa.eu

Producer:

PRISMAN GmbH

Otto-Hahn-Ring 6-18
D-64653 Lorsch

Printing errors and Products subject to change. All information based on the general conditions of sale, which is made available under Terms of www.satino-by-wepa.eu to view and download.

WEPA Professional GmbH

Rönkhauser Straße 26
59757 Arnsberg

T +49 (0)2932 307-0
F +49 (0)2932 307-8040

www.satino-by-wepa.eu
satino@wepa.eu